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Předmět Zasedání 23/2015–2018  

Datum  21. května 2018 

Místo  VŠE v Praze, zasedací místnost rektora NB 169 

Přítomni Fakulta financí a účetnictví (F1): Marek, Vančurová, Zelenka, Husák 

Fakulta mezinárodních vztahů (F2): Bič, Trávníčková, Zeman J., Vokálek 

 Fakulta podnikohospodářská (F3): Mládková, Tyll  

  Fakulta informatiky a statistiky (F4): Berka, Dlouhý, Helman, Knettig 

  Fakulta národohospodářská (F5): Korejs 

  Fakulta managementu (F6): Krbová, Novák M., Prchal 

  Jiné:  

Omluvení  Mikan, Ondrčka (F3), Bozděchová (F4), Vondráček, Zeman K., Kinský (F5), Dvořák, 

Kupka (F6), Fiala (Jiné) 

Neomluvení  Petrouš (F1), Novák T. (F2), Novák J. (F3), Váňa (F5) 

Hosté  prof. Machková (rektorka), doc. Dvořák (prorektor), prof. Hnilica (prorektor), prof. 

Musílek (prorektor), Ing. Zouhar (kvestor) 

Předsedal Prchal 

Doba  13:07 – 13:59 

 

Program 

1. Výroční zpráva o činnosti VŠE za rok 2017 

2. Výroční zpráva o hospodaření VŠE za rok 2017  

3. Statut Institutu oceňování majetku VŠE  

4. Různé 
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 Předmět jednání Typ 

 Předseda senátu Berka zahájil zasedání a představil nové senátory za FIS (Dlouhý, Helman), 
kteří nahradili senátory Chlapka a Vltavskou, kteří byli jmenováni proděkany FIS. Poté pověřil 
řízením jednání místopředsedu Prchala. Ten vyzval senátory k předložení návrhů k doplnění 
programu a následně předložil ke schválení program třiadvacátého zasedání AS VŠE. 

Hlasování č. 23-1 o programu schůze: 
AS VŠE schvaluje program 23. zasedání dne 21. května 2018 v těchto bodech: 

1. Výroční zpráva o činnosti VŠE za rok 2017 
2. Výroční zpráva o hospodaření VŠE za rok 2017  
3. Statut Institutu oceňování majetku VŠE  
4. Různé 

PRO: 16 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Program byl schválen. 

R 

1. Výroční zpráva o činnosti VŠE za rok 2017 
 Rektorka Machková představila senátorům doc. Štěrbovou, která je od 1. 3. 2018 

prorektorkou pro strategii. Prorektorka Štěrbová představila postup přípravy a jednotlivé části 
Výroční zprávy o činnosti VŠE za rok 2017. 

Hlasování č. 23-2 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Výroční zprávu o činnosti VŠE za rok 2017. 
PRO: 17 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

2. Výroční zpráva o hospodaření VŠE za rok 2017 
 Rektorka Machková představila senátorům Ing. Zouhara, který je od 1. 4. 2018 kvestorem VŠE. 

Kvestor Zouhar uvedl postup přípravy Výroční zprávy o hospodaření VŠE za rok 2017 a její 
strukturu. Předsedkyně Finanční komise Vančurová seznámila senátory se souhlasným 
stanoviskem Finanční komise k předloženému návrhu. 
K bodu proběhla diskuse 

Hlasování č. 23-3 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje Výroční zprávu o hospodaření VŠE za rok 2017. 
PRO: 18 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

R 
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3. Statut Institutu oceňování majetku VŠE 
 Kvestor Zouhar představil předkládaný statut Institutu oceňování majetku VŠE. Předseda 

Legislativní komise Zeman informoval senátory, že Legislativní komise materiál neprojednala, 
protože se nesešla v usnášeníschopném složení. 

Hlasování č. 23-4 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE schvaluje statut Institutu oceňování majetku Vysoké školy ekonomické v Praze. 
PRO: 18 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

R 

4. Různé 
 Senátor Bič přednesl podnět AS FMV, aby byla zlepšena informovanost studentů 

i akademických pracovníků v případě nucené evakuace i v případě dalších závažných 
incidentů. 
K podnětu proběhla diskuse. Paní rektorka uvedla, že současný způsob rozesílání hromadných 
emailů prostřednictvím InSIS je pomalý a trval by několik hodin a že je v jednání možnost 
zasílání hromadných emailů prostřednictvím O365, které by mělo být operativnější. 

Hlasování č. 23-5 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE projednal usnesení AS FMV: „AS FMV žádá AS VŠE o projednání informačních opatření 
v krizových situacích na VŠE (např. ohlášených bombových útoků, evakuace školy, 
hackerských útoků atd.) a zejména navrhuje včasné a aktualizované zasílání informačních 
emailů všem studentům a zaměstnancům VŠE.“ 
PRO: 18 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

O 

Senátor Zeman se zeptal, kdo bude za VŠE pověřencem pro GDPR. Rektorka Machková 
odpověděla, že RNDr. Nenadál. 

I 

Předsedající Prchal seznámil senátory se shrnutím práce AS VŠE ve funkčním období 2015–
2018. Rektorka Machková poděkovala senátorům za jejich práci. 

I 

Předseda Berka také poděkoval senátorům za spolupráci a poté ukončil zasedání. Termín 
ustavujícího zasedání nového AS VŠE byl stanoven na středu 13. 6. 2018 od 13 hodin. 

I 

V případě nejasností je třeba zápis vykládat ve smyslu pořízeného audiozáznamu, který je součástí zápisu. 

V Praze dne 21. května 2018 

prof. Ing. Petr Berka, CSc. 

předseda AS VŠE 

Ing. Veronika Skočdopolová, Ph.D. 

zapisovatelka 


